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Aan de voorzitter van de raad, 
 
Het college wordt conform artikel 39 van het Reglement van Orde voor de vergaderingen 
van de gemeenteraad verzocht de volgende vragen schriftelijk te beantwoorden: 
 
GroenLinks is heel trots dat de Hof van Twente in januari 2019 de titel FairTrade 
gemeente heeft mogen ontvangen van de landelijke jury FairTrade gemeente-
campagne. Deze toekenning is het resultaat van de publiek-private samenwerking 
tussen het kernteam FairTrade Hof van Twente, deelnemende bedrijven, supermarkten, 
scholen en de gemeente. In het juryrapport is destijds aangegeven dat de gemeente nog 
wel werk moet maken van het gebruik van FairTrade producten in de eigen organisatie 
en het bevorderen van de FairTrade gedachte binnen en buiten haar organisatie. 
Inbedding van FairTrade principes in het beleid t.a.v. sociaal duurzaam inkopen, 
educatie en regionale samenwerking wordt genoemd in de handleiding FairTrade 
gemeentecampagne.  GroenLinks is daarom blij dat in 2020 de gemeente overgegaan is 
op het nuttigen van FairTrade koffie.  
 
De landelijke Fairtrade gemeentecampagne geeft ook aan dat FairTrade naadloos past 
in de door de Verenigde Naties uitgeroepen Duurzame Ontwikkelingsdoelen campagne 
(UN sustainable development goals - SDGs). Met Fairtrade worden niet minder dan 10 
van de 17 duurzaamheidsdoelen bevorderd.  
 
GroenLinks is van mening dat de duurzame ontwikkelingsdoelen en daarmee ook 
FairTrade richtinggevend kunnen zijn bij de gemeentelijke inzet op duurzaam 
economisch herstel. Dat deze gedachte ondersteund wordt door veel bestuurders, blijkt 
uit het feit dat dit onderwerp op de agenda staat van de VNG Bestuurdersdag op 27 
november aanstaande. Daarnaast heeft de provincie Overijssel recentelijk een studie 
gepubliceerd over de vorderingen die gemeenten maken met de duurzame 
ontwikkelingsdoelen; 
https://public.tableau.com/profile/team.beleidsinformatie.provincie.overijssel#!/vizhome/D
ashboardSDGOverijssel/GemeenteperSDG.   
 
 
 GroenLinks heeft voor het college de volgende vragen: 

1. Kan het College aangeven welke activiteiten de verschillende gemeentelijke 

afdelingen in 2020 hebben ontplooid in het kader van het voortzetten van de 

FairTrade gemeente campagne? 

2. Staat het College in 2021 nog steeds achter de FairTrade gemeentecampagne? 

En zo ja, op welke wijze gaat het college hier concreet invulling aan geven? 

3. Hoe staat het college ten aanzien van de stelling dat de SDGs richtinggevend 

kunnen zijn bij de gemeentelijke inzet voor duurzaam economisch herstel? 

https://public.tableau.com/profile/team.beleidsinformatie.provincie.overijssel#!/vizhome/DashboardSDGOverijssel/GemeenteperSDG
https://public.tableau.com/profile/team.beleidsinformatie.provincie.overijssel#!/vizhome/DashboardSDGOverijssel/GemeenteperSDG


 

 

4. Heeft het College kennis kunnen nemen van de publicatie van de Provincie 

Overijssel? Zo ja, is het college het met ons eens dat, gezien de onlangs door de 

provincie gegeven stand van zaken, een extra inspanning nodig is op het gebied 

van deze duurzame ontwikkelingsdoelen? 

5. Kan het College toezeggen dat zij met een gemeentelijk verbeterplan SDGs gaan 

komen, eventueel in samenspraak en in samenwerking met publieke en private 

partijen in de Hof? 

 
GroenLinks 
William Sanchez  
 
(De reactie van het college wordt in het groen toegevoegd) 
 
 
 
 


